
Referat  
Skolebestyrelsesmøde 

22.3.2023 

17.00 – 19.00 

 

 

Bestyrelsens medlemmer 
 

Katrine Lester, KL, formand | Freja Stevenson, FS, næstformand | Susan Frandsen, SF, forældrevalgt | Henriette 

Petersen, HP, forældrevalgt | Carsten Kjær Joensen, CJ, forældrevalgt | Maral Namin, MN, forældrevalgt | Lars 

Boysen Christensen, LC, forældrevalgt | Helen Zachariassen, HZ, personalerepræsentant | Sanne Andersen, SA, 

personalerepræsentant 

Pia Vingaard, PV, klubleder| Lis Johansen, LJ, SFO-leder, ordstyrer | Helle Frederiksen, HF, viceskoleleder, referent | 

Gregers Lau Hansen, GH, Skoleleder |  

Emil Englund, EE, elevrepræsentant| Pippi Lester, PL, elevrådsrepræsentant| 

Afbud fra: Gregers Lau Hansen, Pia Vingaard 

Punkt Kl. Indhold 

 

Ejer 

Pkt. 1 17.00 Godkendelse af dagsorden og referat 

Ref: 

Kontaktforældremøde ønskes på dagsordenen. 

Carstens kommentarer skal indskrives i referatet.  

Referaterne fra i år ligger ikke på hjemmesiden. 

. 

 

 

Pkt. 2 17.05 Nyt fra: 

Forældrevalgte/formand 

Ref: Formandsrådsmødet (formand og næstformand mødes med 
undervisningsudvalget): man svarede på de stillede spørgsmål. Man talte om idéer til 
besparelser i 2024. Det blev foreslået, at man indkaldte til flere møder. 

Mødet i netværket for skolebestyrelserne: Nogle skoler var glade for de besluttede 
besparelser. Vigtigt, at bestyrelsen deltager. Freja og Lars repræsenterer bestyrelsen i 
netværket. 

 

Elever 

Ref:  Ønske om at der ændres i udgangstilladelsen, så skolen ikke blander sig i, hvad 
eleverne køber og spiser. 

Dette punkt skal på dagsorden til næste møde 

Næstformanden har været i Bordeaux med et Erasmus+ projekt. 

Alle 



Side 2 

Punkt Kl. Indhold 

 

Ejer 

 

Medarbejdere 

Ref: Lærerne går en travl tid i møde. Besparelsen kan få personalemæssige 
konsekvenser. 

SFO: havde fagdag i går. Børnene havde frie værksteder. Det var en stor succes. 

Nyt projekt på Grenen og Kronen i forhold til toiletterne.  

 

Ledelse 

• Status på byggesag 

Ref:  Carsten og Lars har meldt sig til at arbejde med byggesagen i skolebestyrelsen, 
når det bliver relevang 

 

    

Pkt. 3 17.40 Medlemskab af Skole & Forældre 

Beslutning af medlemskab. (Udgift ca. 11.000 pr. år.) 

Ref:  Bestyrelsen ønsker et medlemskab         

 

Alle 

 

Pkt. 4 

 

17.50 

 

Badeforhold 

Status 

Ref: Formanden har fået et svar fra skolechefen, hvor der svares, at der har været 
pillet ved termostaterne til det varme vand, vi var forbi gymnastiksalen, der er varmt 
vand håndvask og slagen, men ikke i brugser.  

Ledelsen undersøger sagen hos teknisk service.                  

 

KL/PL/EE 

    

    

Pkt. 5 

 

 

 

 

 

 

                

18.10 Mobilpolitik 

Til beslutning – Forslag fremsendes 5 dage inden møde. 

Ref:   Forslag om enkelte sproglige rettelser, samt overskrifter. 

Ændre overskriften fra mobilpolitik til retningslinje for brug af mobilenheder. 

Forslag om at smartwatches ikke skal opbevares i tasken, men at man slår 
notifikationer fra. Forslaget blev vedtaget.  

Det ændres, så reglerne gælder for 0.-6. klasse og 7.-9. klasse.    

Forslaget går videre til kontaktforældremødet i april 

                             

MN mf. 

 

 

 

 

 

 

 

Pkt. 6 18.40 Røgfri skole HF 

  Drøftelse af retningslinje. Vedhæftes.  



Side 3 

Punkt Kl. Indhold 

 

Ejer 

Ref: Ønske om at retningslinjen bliver kommunikeret mere tydeligt til eleverne. 

Ønske om at dele retningslinjen op i en elevdel og en personaledel. 

Ledelsen udarbejder et udkast til næste møde. 

 

Kontaktforældremøde den 13. april 

Emner: 

Toiletter og bad 

Røgfri skole 

Mobilregler 

Byggeprojekt 

Årsberetning 

 

 

   

Pkt. 6 18.50 Evt. 

Ref:  Honoraret har flere ikke fået. Undersøges hos Bianca. 

 

Er det muligt at få en bestyrelsespostkasse på Aula, Så bestyrelsen kan sende 
beskeder ud? Det undersøges af ledelsen 

 

Hvad er der sket med skolehaven? 

Det er naturvejlederne der står for området. 

 

Episode på femte årgang, hvor eleverne er sendt ud og handle. Forældreaccept 
indhentet på dagen og det fandt forældrene problematisk, Det tager ledelsen tilbage 
til årgangen. 

Ønske fra eleverne om at få mere filosofi. 

Forslag om at flytte næste møde eller evt. aflyse. 

 

 

 

 

   

                        

 Bilag:  

 

 

    

 



Side 4 

 

d

Retningslinje for 

brug og opbevaring af tobak mm..pdf
 


